

Comenius Projekt 2011-2013

Das Aufenthaltsprogramm des Comenius-Treffens „Wir lernen gesund zu bleiben!“ in Polen/Kruźlowa Wyzna vom 14.03.2012 bis zum 19.03.2012

The program of stay for the Members of Comenius Project “We learn to live healthy!“ in Poland/Kruźlowa Wyzna from 14.03.2012 until 19.03.2012

Tag/Day	Plan	Kosten/Costs
Mittwoch 14.03.2012	Die Ankunft in Polen. Abholen der Gäste(Italien, Österreich, die Türkei, Bulgarien) vom Flughafen. Estland/Lettland/Litauen kommen mit dem eigenen Bus. Den Kindern wurden die Familien zugeteilt und die Lehrer können im Hotel unterbringen. 18:00 Das Abendbrot im Hotel für die Lehrer. Länder, die gegen Mittag ankommen, werden noch zu Mittag essen.	12Euro(Lehrer) 10 Euro(Lehrer)
Wednesday 14.03.2012	Arrival in Poland. Welcoming guests at the airport (Italy, Austria, Turkey, Bulgarian). The arrival of Estonia, Latvia and Lithuania by their own means of transport around 4 p.m. Teachers arrive to the hotel. Students go to Kruźlowa to their families. 18:00 Supper for teachers at the hotel. Countries which will arrive earlier about the noon, will have a dinner	12euro(Teachers) 10euro(Teachers)
Donnerstag 15.03.2012	7:30-8:10 Frühstück. 9:00 Offizielles Treffen in der Schule. Kurze Aufführung durch die Schüler. Präsentation der Aufgaben. 11:00 Kaffeepause 11:30 Präsentation der Aufgaben- Fortsetzung. 12:15 Mittag in der Schulmensa. 13:00 Spaziergang in Kruźlowa. 13:45 Gemeinsames Kochen der Nationalgerichte. 16:00 Die Präsentation und der Konsum der Gerichte. 17:00 Die Fahrt der Lehrer ins Hotel. 19:00 Das Abendessen im Restaurant aller Comenius-Teilnehmer im Restaurant „Bohema“ in Nowy Sącz.	6 Euro(alle) 20/22 Euro(alle)
Thursday	7:30-8:10 Breakfast at the hotel.	

15.03.2012	<p>9:00 The official meeting at school. Welcoming Comenius countries, a short artistic performance. Presentation of tasks. 11:00 Coffee break 11:30 Presentation of tasks cont. 12:15 Dinner at school. 13:00 A short walk around Kružłowa. 13:45 Common cooking national dishes by each Comenius country 16:00 Presentation of the dishes by each country (consumption) 17:00 Teachers return to the hotel/children to the families 19:00 Supper at the restaurant for the members of the meeting.</p>	<p>6 euro (everyone)</p> <p>20/22euro(everyone)</p>
Freitag 16.03.2012	<p>6:45:7:25 Frühstück. 7:30 Der Ausflug nach Zakopane. 10:30 Die Besichtigung der Sprungschanze. 10: 45 – 11:35 Die Fahrt mit der Seilbahn auf „Gubałówka” 12:00 – 12:30 Freizeit auf dem Markt. 12:30 Spaziergang durch die Hauptstrasse (Gubałówka) von Zakopane. 13:00 – 14:20 Mittag im Restaurant „Kmicic” 15:30-18:00 Thermale Schwimmbäder in Białka Tatrzańska 19:00 Das Abendessen im Restaurant „ U Walusia” in Krościenko nad Dunajcem. 21:30 Die Ankunft ins Hotel.</p>	<p>4/5Euro</p> <p>16 Euro 10 Euro 10 Euro</p>
Friday 16.03.2012	<p>6:45:7:25 Breakfast. 7:30 Departure for the trip to Zakopane. 10:30 Visiting a Ski Jump Complex 10: 45 – 11:35 Funicular railway ride to the top of Gubalowka Hill 12:00 – 12:30 Free time at the market under the Gubalowka Hill 12:30 Walk around Krupówki 13:00 – 14:20 Dinner at the Inn. 15:30-18:00 Thermal Baths. 19:00 Supper in Krościenko. 21:30 Return to the hotel.</p>	<p>4/5 euro</p> <p>16 euro 10 euro 10 euro</p>

<p>Samstag 17.03.2012</p>	<p>5:45-6:15 Frühstück. 6:30 Der Ausflug nach Auschwitz. 10:00-12:00 Die Besichtigung der Konzentrationslager in Auschwitz. 14:00 Mittag in Krakau. 15:30-18:00 Die Besichtigung von Krakau (der Marktplatz, die Marienkirche, die Tuchhallen, das Schloss auf dem „Wawel“) 20:30 Das Abendbrot im Hotel- das „Integrationstreffen“</p>	<p>6 Euro</p> <p>16 Euro 5 Euro (Reiseführer) 10/12 Euro (Lehrer)</p>
<p>Saturday 17.03.2012</p>	<p>5:45-6:15 Breakfast 6:30 Departure to Oświęcim 10:00-12:00 Visiting Memorial and Museum Auschwitz-Birkenau 14:00 Dinner in Cracov 15:30-18:00 Visiting Cracov (St. Florian's Gate – Wawel Hill), free time at the market; Cloth Hall 20:30 Supper at the hotel - integration meeting for teachers</p>	<p>6 euro 15 euro 5 euro (guide) 10/12 euro (Teachers)</p>
<p>Sonntag 18.03.2012</p>	<p>8:00-8:50 Frühstück. 10:00 Der Ausflug nach Krynica und die Besichtigung des Kurorts. 12:00-13:00 Mittag in Krynica. 14:00-14:40 Die Einkäufe im Supermarkt. 15:00-16: Workshop (galizische Küche) für Schüler. Zusammenfassung des Aufenthalts durch die Lehrer/ Besprechung der Zukunftspläne (bei der galizischen Küche) 19:00 Das Abschlussabend (mit der Musik) für die Teilnehmer und die Eltern.</p>	<p>15 Euro</p> <p>3 Euro (alle)</p> <p>10 Euro</p>
<p>Sunday 18.03.2012</p>	<p>8:00-8:50 Breakfast 10:00 Walk around Krynica 12:00-13:00 Dinner in Krynica 14:00-14:40 Shopping at Tesco/Real 15:00-16:00 Workshops (for the students-Galician cuisine), teachers' summary of the stay in Poland/discussing tasks (tasting light Galician dishes)</p>	<p>15 euro</p> <p>3 euro(everyone)</p>

	19:00 Formal dinner (with music) for the Comenius participants and for the families hosting the students – saying goodbyes.	10 euro
Montag 19.03.2012	Frühstück. Abfahrt der Gäste.	
Monday 19.03.2012	Breakfast. Departure of the guests.	